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Protokół z XXVI Sesji
Rady Gminy w Zatorach

odbytej w dniu 29 grudnia  2008 r. w Urzędzie Gminy  Zatory

Uczestnicy  obrad  XXVI  Sesji  wg.  załączonych  list  obecności,  które  stanowią 
załącznik nr 1, 2 i 3 do protokółu. 

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji Rady Gminy.
5. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżety gminy na rok 2008..
6. Projekt  uchwały  w  sprawie  wydatków  nie  wygasających  z  upływem  roku 

budżetowego.
7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Zatory na rok 2009, w tym:
- odczytanie  projektu  uchwały  budżetowej  wraz  z  objaśnieniami  i  informacją  o 

stanie mienia komunalnego,
- przedstawienie opinii komisji stałych i wnioski radnych,
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
- przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie opinii i wniosków radnych,
- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.
8. Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i 

Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Gminnego  Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2009 rok.

9. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Zatory na 2009 rok.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości.
11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  środków  finansowych  na  pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Zatory, określenia rodzaju świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania oraz 
przyjęcia regulaminu gospodarowania tymi środkami.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2009 rok.
13. Interpelacje i zapytania.
14. Sprawy różne.
15. Zamknięcie obrad.         

Ad.pkt 1

Obrady  XXVI  Sesji  Rady  Gminy  w  Zatorach  o  godz.13°°  otworzył 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Zdzisław Lasocki . Przywitał radnych, sołtysów oraz 
gości zaproszonych.



Ad.pkt 2

Ustawowy  skład  Rady  15  radnych,  w  obradach  XXVI  Sesji  udział  brało  15 
radnych. Obrady XXVI Sesji trwały w czasie od godz. 13°° do godz. 16°°.

Ad.pkt 3

Do przedłożonego porządku obrad  nie wniesiono zmian.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad.

Za 15 głosów

Rada Gminy w obecności 15 radnych, 15 głosami „za” przyjęła porządek obrad.

Ad.pkt 4

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z obrad XXV Sesji Rady 
Gminy był do wglądu w Biurze Rady, nie zgłoszono żadnych uwag, przyjęcie jego poddał 
pod głosowanie.

Za 15 głosów.

Protokół z XXV Sesji Rady Gminy został przyjęty bez uwag.

Ad. pkt 5

Skarbnik Celina Czerska zreferowała zmiany dotyczące budżetu za 2008 rok, które 
zostały naniesione zgodnie z potrzebami.

Następnie odczytała projekt uchwały Nr 131/XXVI/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 131/XXVI/08 z dnia 29 grudnia 2008 r.,  w sprawie zmiany budżetu gminy na rok 
2008, która stanowi załącznik nr 4 do protokółu.



Ad. pkt. 6

Skarbnik Pani Celina Czerska wyjaśniła, że wydatki niewygasające z upływem roku 
budżetowego 2008 są przeznaczone na zadania:

- wykonanie projektów przebudowy dróg gminnych;
- wykonanie  ogrodzenia  przy  Zespole  Szkół  Oświatowych w zatorach  i  Zespole 

Szkół w Pniewie;
- aktualizacja dokumentacji – budowa oczyszczalni ścieków w Pniewie,
- aktualizacja  dokumentacji  –  budowa  hali  sportowej  przy  Zespole  Placówek 

Oświatowych.

Następnie odczytał projekt uchwały Nr 132/XXVI/08.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 132/XXVI/08 z dnia 29 grudnia 2008 r., w sprawie wydatków nie wygasających z 
upływem roku budżetowego, która stanowi załącznik nr 5 do protokółu.

Ad. pkt 7

Skarbnik Gminy przypomniała, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy został szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji, poinformowała, że zostały 
naniesione zmiany i w związku z tym :
- dochody budżetu gminy wynoszą: 12.354.231,33 zł
- wydatki budżetu gminy wynoszą: 876.

Wójt poinformował radnych, że zostały naniesione autopoprawki dotyczące zmian 
w budżecie, które należy przegłosować.

I autopoprawka  dotyczy  zmian  związanych  z  programem  poakcesyjnym 
( zwiększenie dotacji)

Przewodniczący poddał I autopoprawkę pod głosowanie .

Za – 15 głosów



II   autopoprawka  –  zmiana  dotyczy  dotacji  „Kapitał  Ludzki”  wprowadza  się 
zmianę w załączniku 4

Przewodniczący poddał II autopoprawkę pod głosowanie .

Za – 15 głosów

III  autopoprawka dział  – zmiana paragrafu w kwalifikacji budżetowej – dotyczy diet 
GKRPA

Przewodniczący poddał III autopoprawkę pod głosowanie .

Za – 15 głosów

IV autopoprawka – dochody – dotyczy zmniejszenia deficytu i zadłużenia.

Przewodniczący poddał IV autopoprawkę pod głosowanie .

Za – 15 głosów

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Gospodarki Finansowej Pani Anna Chudoń 
przedstawiła opinię komisji:

- rok bieżący zakończył się deficytem;
- z projektu wynika, że w roku 2009 deficyt przewidywany jest mniejszy;
- zadania inwestycyjne są ambitne;
- Komisja wnioskuje przyjąć budżet bez poprawek.

Radny  Pan  Wiesław  Mazurczuk  podkreślił,  że  rok  2009  jest  rokiem  ambitnym  i 
również jest za przyjęciem budżetu na 2009 rok.

Skarbnik Gminy odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Wójt Włodzimierz Kaczmarczyk - gmina utrzymuje się na tym samym poziomie przez 
kilka  lat,  inwestycje  w  granicach  30%  są  finansowane  z  naszego  budżetu,  główne 
inwestycje to budowa dróg. Podkreślił, że nie da się wszystkiego zrobić, ponieważ zależy 
to  od  posiadanych  środków.  Zaznaczył,  że  budżet  na  2009  rok  jest  zrównoważony  , 
również  będzie  możliwość  korzystania  z  funduszy  unijnych.  Reasumując  wszystko 
również opowiedział się za przyjęciem projektu budżetu z autopoprwakami.

Radna  Pani  Zofia  Drabczyk  zapytała  z  jakich  funduszy  będą  współfinansowane 
inwestycje  budowy  dróg  ,  czy  są  wykonane  projekty  na  wszystkie  drogi,  czy  przy 
zabudowie zwartej jest możliwość wykonania chodników.



Pani Skarbnik wyjaśniła, że zostały złożone wnioski na dwie drogi do RPO i przeszły 
wstępną weryfikację , projekty są wykonane na wszystkie drogi.
 
Wójt Gminy poinformował, że nie ma w projektach budowy chodnika, ze względu, że 
drogi są za wąskie.

Radna Pani Zofia Drabczyk zwróciła uwagę, że oświata otrzymuje dużą subwencję 
a gmina musi płacić nauczycielom za godziny nadliczbowe, w związku z tym ile jest 
przeznaczanych środków. Wyjaśniła, że chodzi o to, że jeśli został by przyjęty pracownik, 
to otrzymalibyśmy subwencję a nie płacilibyśmy za godziny nadliczbowe.

Skarbnik  Gminy  wyjaśniła,  że  wszystkie  księgowania  dotyczące  oświaty  są 
prowadzone w GZEAS –ie,  natomiast  zaproponowała,  że na kolejne posiedzenie sesji 
postara przygotować dane dotyczące godzin nadliczbowych.

Radny Pan Krzysztof Piątkowski zwrócił się z zapytaniem, czy kwota 605 tys. zł. 
jest przeznaczona dla Powiatu.

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  wyjaśnił,  że  Zarząd  i  Rada  Powiatu  złożyła 
ponowny wniosek na budowę drogi powiatowej,  udział własny wynosi 1.200 tys.  zł i 
dzielony jest na Gminę i Powiat.

Następnie  Pani  Skarbnik  odczytała  projekt  uchwały  budżetowej  wraz  z 
objaśnieniami i informacją o stanie mienia komunalnego.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 132/XXVI/08 z dnia 29 grudnia 2008 r., w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Zatory 
na rok 2009, która stanowi załącznik nr 6 do protokółu.

Wójt Gminy Zatory podziękował radnym za zrozumienie i jednomyślne podjęcie 
uchwały.

Ad. pkt 8

Sekretarz Gminy Pan Grzegorz Falba poinformował radnych, że program i  zasady 
GKRPA jest taki sam jak w zeszłym roku, natomiast doszły dwa załączniki :

- Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych:
- Gminny Program Przeciwdziałaniu Narkomanii.



Podkreślił, że do tej pory członkom komisji była wypłacana dieta, natomiast teraz dieta 
przysługiwać będzie w formie umowy – zlecenia.

Radna  Anna  Chudoń  zapytała,  czy  w  związku  z  odprowadzeniem  podatku 
wynagrodzenie członków komisji zwiększy się.

Skarbnik  Gminy  odpowiedziała,  że  nie  zwiększy  się  wynagrodzenie,  ponieważ 
podatek był odprowadzany również od diet.

Następnie Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 134/XXVI/08 z dnia 29 grudnia 2008 r., w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na 2009 rok, która stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 

Ad. pkt 9

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Grzegorz Sawka przedstawił Plan pracy 
Komisji Rewizyjnej na 2009 rok.

Następnie  odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 135/XXVI/08 z dnia 29 grudnia 2008 r., w sprawie przyjęcia Planu Pracy Komisji 
Rady Gminy na 2009 rok, która stanowi załącznik nr 8 do protokółu.

Ad. pkt 10 

Skarbnik Pani Celina Czerska wyjaśniła, że uchwała dotyczy wyrażenia zgody na 
wynajem lokalu przy ul Pułtuskiej, ponieważ kończy się w styczniu umowa z Policją.

Następnie  odczytała projekt uchwały. 



Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 136/XXVI/08 z dnia 29 grudnia 2008 r.,  w sprawie wyrażenia zgody na wynajem 
nieruchomości, która stanowi załącznik nr 9 do protokółu.

Ad. pkt 11

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczyk  poinformował  radnych,  że  Karta  Nauczyciela 
gwarantuje środki finansowe na pomoc zdrowotną dla nauczycieli.

Radna Anna Chudoń zwróciła się z zapytaniem czy naliczanie jest obligatoryjne i 
w przypadku nie wykorzystania środków przechodzą one na rok następny.

Wójt odpowiedział, że nie przechodzą na rok następny.

Następnie  Sekretarz odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr  137/XXVI/08  z  dnia  29  grudnia  2008  r.,  w  sprawie  przeznaczenia  środków 
finansowych  na  pomoc  zdrowotną  dla  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach 
prowadzonych przez Gminę Zatory, określenia rodzaju świadczeń, warunków i sposobu 
ich  przyznawania  oraz  przyjęcia  regulaminu  gospodarowania  tymi  środkami,  która 
stanowi załącznik nr 10 do protokółu.

Ad. pkt 12

Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Zdzisław  Lasocki  podkreślił,  że  co  roku 
uchwalany jest Plan Pracy podkreślając, że obligatoryjnie muszą odbyć się 5 spotkań oraz 
omówił Plan Pracy Rady Gminy na rok 2009.

Następnie odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Za – 15 głosów.



Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę 
Nr 137/XXVI/08 z dnia 29 grudnia 2008 r., w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady 
Gminy na 2009 rok, która stanowi załącznik nr 11 do protokółu.

Ad. pkt 13

Radna Pani Zofia Drabczyk zabrała głos w sprawach:
- wjazdu do szkoły w Pniewie  ,  gdyż po rozmowie z  Dyrektorem Szkoły,  który 

zwracał się o żwir i którego do tej pory nie otrzymał,
- powołania oddziału dla 5 latków, gdzie wysłano pismo 25 listopada do Wójta i nie 

otrzymano odpowiedzi ustnej ani pisemnej,
- dożywiania uczniów w szkole w Pniewie, podkreśliła, że jedynym rozwiązaniem 

byłaby rozbudowa pomieszczenia obróbki wstępnej oraz zwróciła się z prośbą, aby 
w przyszłym roku rozwiązać ten problem,

- „Domu Nauczyciela”, czy coś więcej zrobiono,

Radna Pani Anna Chudoń zwróciła się z zapytaniem w sprawie:
- czy nowa obsługa prawna może w drobnych sprawach pomóc mieszkańcom gminy 

i w jakie dni mogą być przyjmowani,
- czy można w budżecie zabezpieczyć środki na poprawienie stanu drogi przy Banku 

Spółdzielczym.

Radny Pan Wiesław Mazurczuk zwrócił uwagę, że nie ma współpracy z radnymi 
powiatu,  dlatego też nie wiemy jakie planowane są w Powiecie  inwestycje dotyczące 
naszej gminy , zwrócił się z zapytaniem czy będzie realizowana budowa drogi Gładczyn 
Wólka Zatorska.

Wójt Gminy Włodzimierz Kaczmarczyk odpowiedział na w/w zapytania:

- wjazd do szkoły w Pniewie zwrócił  uwagę,  że nie neguje tego, że mieszkańcy 
deklarują pomoc, ale należy wjazd zrobić dobrze aby do niego wracać, obiecał, że 
jak tylko warunki pogodowe pozwolą to zostaną rozpoczęte prace,

- oddział dla 5 latków nie może być poszerzony od połowy roku, po konsultacjach 
rozszerzony zostanie od początku roku szkolnego 2009/2010,

- znalezienie pomieszczenia na obróbkę wstępną jest trudne, zainstalowanie windy 
jest  drogie,  na  przyszłe  posiedzenia  przygotowany  zostanie  wstępny  kosztorys, 
który pozwoli nam na zapoznać się z kosztami,

- obsługa prawna przyjmuje raz w tygodniu tj piątek od godz. 9°° do 13 °° ,
- w miarę posiadanych środków realizowane są remonty dróg,

Sekretarz  Pan  Grzegorz  Falba  zabrał  głos  w  sprawie  „Domu  Nauczyciela 
wyjaśniając, że zakończyły się prace geodezyjne dotyczące podziału, dalej potrzebny jest 



pomiar pomieszczeń  oraz potrzebna będzie uchwał podjęta przez radnych zezwalająca na 
sprzedaż lokali wraz z gruntem.

Radny Pan Krzysztof Piątkowski zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady 
Powiatu czy wniosek złożony do Powiatu w sprawie drogi został rozpatrzony.

Radny Zbigniew Jarząbek zapytał czy będzie położona do 2011 roku nowa warstwa na 
drogę przebiegającą przez Nowe Borsuki.

Przewodniczący Rady Powiatu Pułtusk Pan Czesław Czerski przeprosił wszystkich za 
nieobecności na posiedzeniach sesji RG Zatory wyjaśniając, że w tym samych terminach 
odbywały się sesje w Powiecie a następnie odpowiedział  na zadane wcześniej pytania:

- w sprawie drogi Zatory Wólka Zatorska wyjaśnił, że droga ta dotyczy nie tylko 
mieszkańców gminy, ale jest to droga objazdowa do Warszawy i służy ościennym 
gminom, nie podjęto jej realizacji ze względu na brak środków, droga nadal jest 
ujęta w planie Powiatu i po przeprowadzeniu przetargu zorientujemy się ile dany 
odcinek będzie kosztował,

- droga Lutobrok jest ujęta w planie i na pewno będzie remontowana,
- droga Borsuki jest w planie na 2011 rok,
- szpital  w  Pułtusku,  jest  możliwe,  że  zostanie  oddany  do  użytku  w  tym roku, 

brakuje 4,5 mln zł na wyposażenie, podkreślił, że szpital należy oddać w zarząd.

Ad. pkt 14

W sprawach różnych głos zabrali:

- Sołtys wsi Przyłubie Pan Tadeusz Łada w sprawie drogi;
- Sołtys  wsi  Borsuki  Kolonia  Pan  Tadeusz  Nowosielski  w  sprawie  drogi 

prowadzącej do Narwi oraz przystanku;
- Sołtys wsi Drwały Pan Zdzisław Prusinowski w sprawie parkingu przy szkole w 

Zatorach;
- Sołtys wsi Przyłubie Pani Jolanta Szczerba w sprawie tablicy a także podziękowała 

radnym, Wójtowi, że w budżecie jest zaplanowana budowa drogi w Stawinodze;
- Sołtys  wsi  Pniewo  podziękował  Wójtowi  za  angażowanie  się  przy  budowie 

chodnika w Pniewie.

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Czesław Czerski podkreślił, że Pani Skarbnik oraz 
Wójt  postarali  się  aby  budżet  gminy  był  jeszcze  lepszy  niż  w  poprzednim  roku. 
Podziękował za współpracę, która jest bardzo dobra, radnym, Wójtowi, Pani Skarbnik, 
pracownikom Urzędu Gminy  i wszystkim za trud i pracę włożoną na rzecz naszej gminy 
oraz złożył noworoczne życzenia na 2009 rok.



 Radny  Pan  Grzegorz  Sawka  podziękował  za  to,  że  cała  gmina  została 
zwodociągowana , część dróg została utwardzona oraz złożył podziękowania na ręce Pani 
Skarbnik, Wójta i Sekretarza.

Wójt  Włodzimierz  Kaczmarczk podkreślił,  że  lista  życzeń jest  duża i  w miarę 
posiadanych  środków  będą  zadania  realizowane.  Zaznaczył,  że  kończy  się  rok  2008 
i  sesja  zamyka  budżet  za  2008  rok.  Podziękował  Przewodniczącemu  RG,  radnym, 
sołtysom za włożoną pracę  ,  za uwagi o których mówiono na posiedzeniach,  a  także 
złożył  podziękowania  pracownikom  za  zaangażowanie  osobiste,  Sekretarzowi  i 
wszystkim tym,  którzy  przyczynili  się  do  osiągnięcia  dobrych  rezultatów,  za  pomoc, 
pracę  i współpracę. Chciałby aby nasza gmina więcej funkcjonowała w Powiecie. 
Życzenia z okazji Nowego 2009 Roku złożyli Wójt oraz Przewodniczący Rady Gminy 
Pan Zdzisław Lasocki.

Ad. pkt 15

Przewodniczący  zamknął  o  godz.  15³°  XXVI  obrady  posiedzenia  Sesji 
Rady Gminy Zatory.

Protokół zakończono i podpisano.

Protokolant
Hanna Skoczylas
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